
 
 

Förvaltningsberättelse 2024 

Nu är vi tillbaka på normal nivå gällande tävlingar och aktiviteter vilket är glädjande, 
det myllrar där ute med nya föreningar, fler medlemmar och en massa tävlingar. 

Vår budget håller bra och vi har fortsatt kunnat använda pengar vi fått via RF så kallade 
återstartsstödsmedel. Alla våra extra aktiviteter täcks än så länge bra av detta vilket 
också gjort att vi kunnat jobba med specifika frågor och aktiviteter. Dessa pengar ska 
man dock komma ihåg är knutna till det man sökt för så de går inte använda till 
ordinarie verksamhet.  

Vi har tre större återkommande utgiftsposter, dels vår kostnad för att bemanna alla 
tävlingar med en huvuddomare, dels vårt landslag och inte minst SM. Det är aktiviteter 
som är relativt konstanta i kostnader år efter år. 

Förbundets ekonomi är fortfarande stark och vi har en del öronmärkta pengar kvar att 
använda under 2025. Planen är att använda pengarna klokt och genomföra ett antal 
aktiviteter för medlemmarna under året.  
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